
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa  24.7.2019 

 

Prítomní: P.Hodák,  M. Jendrál,  J.Jendrál,  Z.Jendrál,    H.Čujová,  I.Body, E.Kroščenová 

            

Neprítomní: Z. Galisová, M. Kacvinský  

Ďalší prítomný – kontrolór obce Ing. Ľ.Budzák 

K bodu č. 1 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvorila  a viedla  starostka obce PaedDr. Jana Skokanová. Privítala prítomných a skonštatovala 

, že OZ je uznášania schopné, prítomných   7 poslancov, 2 poslanci sa ospravedlnili.   

 

K bodu č. 2 Schválenie návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov  zápisnice, určenie 

zapisovateľa: 

Návrhová komisia: Z.Jendrál, p. H.Čujová 

Overovatelia zápisnice: M. Jendrál 

                                         J. Jendrál 

Zapisovateľka: E. Lučivjanská 

Za:  Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál,  

Proti: 0 

Zdržal sa: Z.Jendrál 

 

Schválenie bodov programu: 

Program: 

          1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov  zápisnice, určenie zapisovateľa 

3. VZN č. 5/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách  

     a školských zariadeniach. 

4. Dodatok č. 1 k VZN o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce Hrabušice. 

5. Návrhové opatrenie obce č. 5/2019 

6. Zmeny a doplnky k ÚPD na základe žiadosti občanov 

7. Vybudovanie a rekonštrukcia pozemných komunikácií v obci Hrabušice. 

8. Akcie organizované obcou – kultúrne leto 

9. Národný projekt s názvom Podpora Biodiverzity s prvkami zelenej infraštruktúry v obciach  

     Slovenska – Zelené obce Slovenska. 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

Starostka  dala hlasovať za schválenie návrhu programu OZ. 

Hlasovanie za schválenie  návrhu programu OZ: Ing.I. Body, H.Čujová DiS.,  Ing.P.Hodák, J.Jendrál,  

M. Jendrál, Z.Jendrál,  

proti: 0 

zdržali sa: 0 

Nehlasoval: E.Kroščenová 

Starostka sa spýtala, či niekto chce doplniť body programu. 

P. J. Jendrál – dal Návrh ďalších bodov do programu 

- Výrub stromov na ul. Hlavnej 

Starostka – musí osloviť Správu Národného parku, overí si postup 

p. J. Jendrál – obec môže riešiť stav stromov a do 5 dní rozhodnúť 



 

p. Kroščenová – žiadosť o doplnenie bod programu: Doplnenie školskej komisie 

 – starostka odpovedala, že návrh programu bol vyvesený 9 dní, neboli pripomienky, tento program bude 

predmetom na nasledujúcom OZ 

p. Body – zámer zriadiť registrovaný soc. Podnik –  

p. starostka – p. Body poslal návrh deň pred OZ o 11.00 hod. – chce, aby to bolo pripravené, aby sa 

k tomuto vyjadrili aj poslanci, 

p. Body – dal návrh na doplnenie programu, môže sa diskutovať k bodu programu, starostka nemá 

manipulovať s OZ, aby sa vytvoril priestor na diskusiu, ide o zámer zriadiť registr. Soc. podnik 

p. Čujová - bod programu : stavebný úrad -  porušenie prac. Disciplíny 

Vyjadrenie kontrolóra – nie je riešenie v kompetencii OZ 

 

Hlasovanie za doplnenie bodov programu: 

Doplnenie bodu programu č. 11 

Návrh p. E.Kroščenovej: voľba členov školskej a kult.  Komisie: 

Za doplnenie bodu programu č. 11: Ing.I. Body, H.Čujová DiS.,  Ing.P.Hodák, J.Jendrál,  M. Jendrál, 

Z.Jendrál, E. Kroščenová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Doplnenie Bod programu 12. 

Návrh p. Bodyho: Zámer zriadiť registrovaný soc. Podnik,  

hlasovanie: : Ing.I. Body, H.Čujová DiS.,  Ing.P.Hodák, J.Jendrál,  M. Jendrál, Z.Jendrál, E. Kroščenová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

p. kontrolór – dal faktickú poznámku ku návrhom členov OZ 

 

p. Čujová - bod programu : stavebný úrad   

hlasovanie:  

za: Čujová 

proti: 0 

zdržali sa : Z.Jendrál, J.Jendrál, P. Hodák ,  

nehlasovali: Ing. I.Body, M.Jendrál, E. Kroščenová 

Kontrolór obce dal faktickú poznámku: v kompetencii OZ nie je právomoc na riešenie pracovno-právnych 

záležitostí, je to v právomoci štatutára. 

Bod programu: stavebný úrad sa  nedoplňuje sa do bodov programu 

 

bod 13. p. Čujová - bod programu : Dvojité vlastníctvo   

hlasovanie:  

za: Ing.I. Body, H.Čujová DiS.,   J.Jendrál,  M. Jendrál,  E. Kroščenová, P.Hodák, Z. Jendrál 

proti: 0 

zdržali sa : J..Jendrál,  

 

bod 14. p. Čujová - bod programu : odvedenie dažďových vôd z pozemkov 

hlasovanie:  

za: Ing.I. Body, H.Čujová DiS.,  Ing.P.Hodák, J.Jendrál,  M. Jendrál, Z.Jendrál, E. Kroščenová 

proti: 0 

zdržali sa : 0 

 



 

k Bodu programu č. 10  

Rôzne: žiadosti občanov 

a. žiadosť Z. Labudovej o prenájom pivnice v priestoroch komunitného centra Hlavnej ulici  

b. žiadosť p. Michaleca a Katonovej o sprejazdnenie prístupovej komunikácie 

c. žiadosť (predložila p.Čujová) 

d. stavebný úrad 

e. osvetlenie autobusových zastávok 

f. elektrina v unimobunkách 

g. odvedenie dažďových vôd z pozemkov – hlasovanie – za všetci 

 

K bodu č. 1: Schválenie bodov programu 

Po odsúhlasení všetkých bodov – hlasovanie za schválenie doplneného celého programu s doplnenými 

bodmi programu: 

10) Žiadosti občanov 

11) Voľba členov školskej a kultúrnej komisie 

12) Zámer zriadiť reg. Soc. Podnik v obci Hrabušice 

13) Dvojité vlastníctvo 

14) Odvedenie dažďových vôd 

15) Záver 

OZ schvaľuje program v znení schválených zmien 

Hlasovanie Za:  Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č.3 

Názov bodu: VZN č. 5/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách  

a školských zariadeniach. 

V § 6 sa v druhej vete: nahrádza sa : dieťa odhlási sa do 14.00 hod predchádzajúceho dňa 

V § 6 sa nahrádza: vracia sa  

V § 7 boli doplnené sumy, aký je režijný náklad  

Starostka  prečítala VZN aj so zmenami, ktoré boli urobené po vyvesení návrhu, otvorila k bodu rozpravu 

p. Body – zdôraznil, že toto VZN bolo pripravené nedôsledne 

p. starostka – nech povie pripomienky 

p. Body – keď dieťa nepríde a neodoberie stravu, avšak môže nastať, že dieťa je v škole a neodoberie 

stravu 

 - zálohu zavedenú   - treba spresniť ktorého dňa – treba spresniť, že odhlásenie žiaka bude do   14 .00 v 

pracovný deň  

Starostka – rodič môže nahlásiť triednemu učiteľovi neúčasť žiaka aj v nedeľu 

- Počas prvých dvoch mesiacoch sa vychytajú rôzne situácie, môže sa prijať dodatok ku VZN 

P. Body: aby nedochádzalo k problémom, nemá žiadnu pripomienku, ale bolo by dobré pozrieť nariadenia 

iných obcí, nemá žiaden návrh. 

Starostka – počas vyvesenia návrhu VZN neprišli žiadne pripomienky ku VZN 

Návrh je vyvesený po dobu 15 dní, 10 dní pripomienkovaný, po schválení návrhu bude tento schválený 

návrh znovu vyvesený. 

Kontrolór – návrh VZN schválený OZ sa mení na VZN. 



p. Body – kedy bol vyhlásený návrh, kedy bol vyvesený 

p. starostka – VZN bude nakoniec opečiatkovaný s dátumami prijatý, vyvesený,schválený 

OZ schvaľuje OZ o výške mes. príspevku 

Hlasovanie za :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

Hlasovanie proti: 0 

 Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 4  

Názov bodu: Dodatok č. 1 k VZN o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce  

Hrabušice. 

Starostka – k tomuto návrhu neprišli žiadne pripomienky. 

OZ schvaľuje dodatok č. 1 k VZN o podm. Poskytov.dotácií 

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

Hlasovanie proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 5 

Názov bodu: Rozpočtové opatrenie obce č. 5/2019 

Starostka – členovia OZ dostali ďalšie faktúry  - murárske práce pri zavádzaní bankomatu, PC do 

komunitného centra 847,20 €, fa 4.741,-€ – za revízie el. zariadení, členské príspevky – navýšenie pre OOCR 

Spiš, otvorila rozpravu 

p. Čujová -  či členské príspevky pre OOCR nemá byť z podnik. Činnosti 

p. starostka – čl. príspevky pre OOCR sa platia  z dane za ubytovanie 

kontrolór – daň za ubytovanie vyberá obec za ubytujúcich  

p. Čujová – dala pripomienky ku rozpoč. Opatreniam 

                   - nerozumie niektorým položkám – čerpaniu – starostka obce poprosila p. Čujovú, aby prišla na 

OcÚ, napr. ku reprezent. Výdavkom a za stravné zamestnancov, splácanie úverov 

p. starostka  - stravné zamestnancov – pracovníci z projektov – stravné sa neprepláca 

p. Čujová – prečo nie sú prepočítané výdavky na splácanie úverov 

p. Body – bude požadovať čerpanie rozpočtu aj za polrok a zmeniť rozpočet,  čo znamená prekročenie 

výdavkov po prekročení príjmov – musí byť mesačne, 900 € sa navýšilo za murárske práce – treba napísať 

do rozpočtových opatrení,  

p. starostka – všetky položky  sú v rozpočt. Opatreniach boli napísané (nákup počítača, revízie) 

p. Body – sa verejne ospravedlnil za to, že si nevšimol vysvetlivky ku opatreniam 

p. Čujová – na Cyklomaratón – prečo sa navyšuje položka výdavkov – či máme nejakých sponzorov, robiť 

to mimo sezóny 

p. starostka – štartovné ide do príjmov obce,   z ministerstva – nebude príjem, obec to nestojí plnú sumu 

výdavkov, je to prezentácia obce, dobrú reklamu, ubytovaní sú v obci u ubytovateľov, Podlesok je obsadený, 

nemôže sa robiť mimo sezóny, obec je v maratónskom programe, škodovka tu nepríde, davorin áno,  

p. Body – nevie, či finančná komisia prerokovala príjmy, výdavky, rozp. Opatrenia 

Návrh na uznesenie: OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 5/2019: 

Z KV na presne neurčené investičné akcie ekonomická klasifikácia 717002 upravený po zmene 309 242,20 

€ 

- Rekonštrukcia vstupu do tanečnej sály ekonomická klasifikácia 717002 upravený po zmene 4.500 € 

- Štúdie expertízy posudky, revízia elektrických zariadení ekonomická klasifikácia 637011 upravený 

po zmene 4.741,-€ 

- Výpočtová technika, počítač pre Komunitné centrum ekonomická klasifikácia  633002 upravený po 

zmene 847,20 € 

- Podujatia v obci služby / cyklomaratón, orgánový koncert/, ekonomická klasifikácia 637004 

upravený po zmene 15.000 € 

- Na členské príspevky – príspevok OOCR ekonomická klasifikácia 642006 upravený po zmene 

13.200 € 

 



Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

Hlasovanie proti: 0, Zdržali sa: 0 

 

K bodu č 6 

Názov bodu: Zmeny a doplnky k ÚPD na základe žiadosti občanov 

Starostka: žiadosti sa týkajú  zmeny v ÚPD  na individuálnu  bytovú výstavbu, povie postup pri riešení 

Aleš Lučivjanský, Oskár Lučivjanský – Obchodná ul. – žiadajú záhrady oproti I.Filinskému preklasifikovať 

na stavebný pozemok - IBV 

A.Hodáková, Drenczéniová – parcely smerom k Betlanovciam, aby sa to zmenilo na IBV – Obec môže dať 

návrh na zmeny a doplnky, avšak Pozemkový úrad nemusí súhlasiť, v prípade súhlasu náklady na zmeny 

a doplnky, žiadatelia budú participovať na výdavkoch pomernou časťou 

p. kontrolór – súhlas musí dať aj kraj 

rozprava: členovia OZ môžu súhlasiť alebo nesúhlasiť 

 

Návrh uznesenia: OZ schvaľuje na základe požiadaviek občanov a OZ zmeny a doplnky k ÚPD  

platného od 1.7.2017 

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

 Hlasovanie proti: 0 

 Zdržali sa:0 

 

K bodu č. 7 

Názov bodu: Vypracovanie PD ul. Letná 

Starostka: vypracovaný bol návrh uznesenia, hovorilo sa o Letnej ulici, preverujú sa ceny na projekt 

Starostka – obec má vo vlastníctve cestu na Letnej ulici, avšak je úzka, ďalší pozemok vlastní vo väčšine p. 

Duľa, p. Rerková 

Letná ul. – cesta je vo vlastníctve obce, ináč by sme sa nemohli zapojiť do výzvy, iba na základe nájomného 

vzťahu – na základe pracovného stretnutia 

Obecné zastupiteľstvo v Hrabušiciach 

A.  berie na vedomie 

žiadosť starostky obce Hrabušice, Žiadosť o nenávratný finančný príspevok (ďalej ŽoNFP) 

a) kód výzvy: OPLZ-PO6-SC611-2019-1, 

b) názov ŽoNFP: „Vybudovanie a rekonštrukcia pozemných komunikácií v obci Hrabušice“ 

B. konštatuje, že ciele predkladaného projektu sú v súlade s platným programom hospodárskeho a 

sociálneho rozvoja a s Územným plánom obce Hrabušice. 

C. schvaľuje 

a) predloženie ŽoNFP v rámci Výzvy OPLZ-PO6-SC611-2019-1, za účelom realizácie projektu 

„Vybudovanie a rekonštrukcia pozemných komunikácií v obci Hrabušice“ 

b) zabezpečenie realizácie projektu obcou po schválení Žiadosti o NFP, 

c) spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov, 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu, ktoré predstavujú  

rozdiel medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu. 

Hlasovanie za: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

 Hlasovanie proti: 0, Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 8 

Názov bodu: Akcie organizované obcou – kultúrne leto 

p. starostka – Letný fest, Cyklomaratón, a aby sa usporiadal  orgánový koncert – MUSIKA Nobilis (ide 

o organizovaný projekt, kde aj minulý rok obec bola zapojená ) – či sa môžu tieto akcie usporiadať so 

sponzorstvom obce Hrabušice 

p. Body – navrhuje sponzorstvo 550,-€ 

 p. starostka – výdavky na akcie boli presne napísané, avšak OZ to zrušilo, boli konkrétne sumy ku 

jednotlivým akciám, avšak to zmietli zo stola 

návrh p .Kroščenovej – aby obec mala svoje dni obce ako ostatné okolité obce 

                                      - aby sa už budúci rok uskutočnili dni obce 



- návrh uznesenia: OZ schvaľuje na akcie obce: Cyklomaratón 9.500,- 

                                                  Medzinárodný hudobný festival Muzika Nobilis – 500,- € 

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

Hlasovanie proti: 0, Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 9 

Názov bodu: Národný projekt s názvom Podpora Biodiverzity s prvkami zelenej infraštruktúry    

v obciach Slovenska – Zelené obce Slovenska. 

Starostka – členovia OZ môžu rozhodnúť, v ktorej lokalite sa uskutoční realizácia projektu so spolúčasťou 

obce  1000,- € na vypracovanie projektu  - projektanta vyberá Slovenská agentúra ŽP– obec sa môže, ale aj 

nemusí zapojiť, komisia určí, ktoré prvky zelenej infraštruktúry budú zachované, ktoré nie 

V našom katastri – intraviláne obce chcú zachovať zelenú infraštruktúru za podpory z projektu, ďalšie 

podrobnosti budú rozpracované po schválení projektu, ide o 100 drevín, členovia OZ budú musieť byť 

prítomní 

p. Body – aby v obci bol vypracovaný plán zelených plôch 

starostka dala hlasovať za uznesenie:  

OZ schvaľuje zapojenie sa do Národného projektu s názvom Podpora Biodiverzity s prvkami zelenej 

infraštruktúry    v obciach Slovenska – Zelené obce Slovenska so spoluúčasťou: 1.000,-€.,   

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

Hlasovanie proti: 0, Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 10 

Názov bodu: Rôzne: žiadosti občanov 

a/ žiadosť p. Michaleca a Katonovej – aby sa urobili predbežné náklady 

b/ žiadosť Z. Labudovej o prenájom pivnice v budove býv. MNV na Hlavnej ulici 

na dobu 1 roka za primerané nájomné – podľa žiadosti 

p. Kroščenová – tam už boli uskladnené zemiaky (p. Kremnický) 

kontrolór – aby sa do zmluvy dala podmienka v prípade potreby obce aby výpovedná lehota bola do 1 

mesiaca  

starostka – nájomné musí byť stanovené OZ,  0,- € nájom  nemôže byť 

p. Čujová – môže sponzorovať nejakú akciu obce 

starostka: Obec vypracuje návrh zmluvy  na nájom pivnice s  nájmom za 1,-€ , návrh zmluvy bude 

predložený OZ 

p.Body – pripomienkoval, či to nie je v rozpore so zákonom 

p. kontrolór – osobitný zreteľ po právnej stránke to nie je napadnuteľné 

c/ žiadosť (predložila p.Čujová) - stavebný úrad 

p. Čujová – aby poslanci vedeli, čo sa na stavebnom úrade deje – ide o to, že pracovníčka stav. Úradu 

dostala porušenie prac. Disciplíny za to, že nechcela ukázať čo má v prac. Stole, aby pristupovala starostka 

voči všetkým pracovníkom rovnako.  

Koľko stálo právne zastupovanie.  Týmto konaním smeruje zase ku vyhodeniu pracovníčky.  

P. D. nemá žiadne odmeny, druhá pracovníčka nedodržiava žiadne termíny a odmeny má. Starostka – 

kompetencie stav. Úradu má na starosti starostka obce. Súd sa ťahá 7 rokov p. Body – zobralo na vedomie 

organizačné zmeny, je limitovaná rozpočtom, súhlasí s p. Čujovou – že nie je dobrý obraz obce, keď je 

dlhodobo vedený súdny spor so zamestnancom. 

p. kontrolór – v 369 zák. je definované, čo je v právomoci OZ, čo je v právomoci starostky.  

                         Doporučuje OZ ďalej neriešiť tento bod, nakoľko ide o pracovno-právne záležitosti, ktoré 

sú v právomoci p. starostky. 

p. Body- interpelácie: - p. starostka odpovie na interpelácie do 30 dní 

                -                        interpelácie sú zverejnené 

K Bodu č. 11. Voľba členov školskej   a kultúrnej komisie:   



Návrh uznesenia: 

OZ volí členov školskej a kultúrnej komisie: 

1.Zuzana Kroščenová, Zimná ul. 416, Hrabušice 

2. Mgr. Mária Duľová, Gaštanová ul. 543/12, Hrabušice 

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Jendrál 

Hlasovanie proti: 0, Zdržali sa: 0 

 

p. Body pripomienka: pripraviť na budúce OZ prijať uznesenie o zvolení a odvolaní 

 

Bod programu 12. 

 Zámer zriadiť registrovaný soc. Podnik  

p. Body – aby s využitím Obecného úradu sa zámer zriadiť registr. soc. podnik uskutočnil 

p. starostka – podnikla už kroky k uskutočneniu tohto zámeru, stretla sa s primátorom SNV, je veľa 

nejasností s realizáciou soc. Podniku, nie je to zlá vec, ale musí rokovať s oprávnenými osobami, ktorí 

vedia posúdiť zriadenie registr. soc. podniku, obec je zaregistrovaná – vytvorenie s.r.o., či môže ísť ako 

s.r.o., či zvlášť, či sa obec musí zriadiť samostatný nový soc. Podnik, odporúča počkať so zriadením 

p. Body – nemá právo  starostka veľa rozprávať aby tento zámer neschválili 

               - obec má zámer schváliť, zámer je nato, aby sme na tom participovali, nevie, či má nejaké 

materiály starostka 

v čase 11.35 – odišli zo zasadnutia  p. Marián Jendrál, Zdeno Jendrál 

p. starostka – soc. Podnik je dobrá vec, ale aby sme vydržali, aby si u odborne spôsobilej osoby preverila 

tento zámer 

p.Čujová – aj po schválení zámeru môže preveriť u odborne spôsobilej osoby 

p. Kroščenová – pred 8-10 rokmi obec takýto podnik mala, treba zistiť, či vôbec obec dostane 

Návrh na uznesenie:  

OZ schvaľuje:  

1.) zámer zriadiť registrovaný sociálny podnik 

2.) vypracovanie písomných podkladov pre vypracovanie projektu činnosti   registrovaného sociálneho 

podniku, vrátane kalkulácie predpokladaných príjmov a výdavkov 

Hlasovanie za :  H.Čujová,  I.Body, P.Hodák,. J.Jendrál,  E.Kroščenová 

 Hlasovanie proti: 0 

 Zdržali sa: 0 

 Nehlasovali: Z.Jendrál, M.Jendrál 

 

K bodu rokovania č. 13  

Názov materiálu: Dvojité vlastníctvo 

I.Body – je potrebné urobiť geometrický plán na náklady obce, zámerne blokuje starostka konečné 

vysporiadanie dvojitého vlastníctva,  

starostka – boli už viaceré zasadnutia, obecný právnik celú agendu, vyzve kataster na dodanie 

dokumentácie ku dvojitému vlastníctvu, časť ulice bola vysypaná makadamom, štát pochybil, ale druhý 

vlastník nedodal , nie je pravda, že starostka nekonala v tejto veci, nech rozhodne obecný právnik 

rozhodne, ako  postupovať v tejto veci, 

E.Kroščenová – či sa bude robiť na tejto ceste 

Starostka – k tejto ceste  - sa vynaložili náklady na zriadenie časti cesty 

I.Body – či sa začnú nejaké čiastočné práce na výstavbu, rekonštrukciu ciest 

H. Čujová – nič sa neurobilo  s tým, aby sa to pohlo, aby sa urobili kroky v tejto veci, je tam havarijný stav, 

sú tam jamy, chodia po tej ceste chodia ľudia a autá 

p. Kontrolór – musí sa dodržiavať zákon, aby sa dvakrát neplatilo za to isté 



p. Jendrál J. – navrhuje, aby sa vyčlenilo z kapit. Výdavkov na spodnú cestu – ku rod. D. /Eliášovci/, - 

prejednať s podnikateľom, aby nacenil, koľko by to stálo 

p. Body – treba rozdeliť – či sa pôjde do toho, že spodná cesta – nestačí len štrk, a druhá časť, čo sa urobí 

s dvojitým vlastníctvom, 

p. Jendrál – nech sa urobí to, čo je potrebné urýchlene urobiť 

návrh na uznesenie: 

OZ berie na vedomie informáciu starostky obce, že sa to bude riešiť po odbornom stanovisku 

obecného právnika, ktoré bude predložené na najbližšom zasadnutí OZ 

Hlasovanie za : H.Čujová,  I.Body, P.Hodák,. J.Jendrál,  E.Kroščenová 

 Hlasovanie proti: 0 

 Zdržali sa:0 

 Nehlasovali: Z.Jendrál, M.Jendrál 

 

K bodu rokovania č. 14 

Názov materiálu:  Odvedenie dažďových vôd z pozemkov 

Predkladá :  p. H.Čujová 

p. Čujová: teraz bola taká situácia , že celá dedina bola zaplavená, vypočula sťažnosť.p. Mizeru, že ho 

vytápa, a ako bola zaplavená záhrada obecného podniku, na pozemku v škole vyvierala voda, na ceste 

Hviezdoslavovej ulice – všetky dažďové vody sa zlievajú zhora z Obchodnej a Novej ulice ide do jedného 

bodu, obec má problém s odchytom dažďových vôd, 8 rokov je starostka, čo urobila v tej veci, 

p.J. Jendrál – aby stavebná komisia zasadla a v tejto veci nacenila, koľko by to stálo, aby boli odvedené 

dažďové vody 

p. starostka – balastné vody presakujú, vody zo striech idú do kanalizácie, nie je riešený odvod dažďových 

a balastných vôd, obec vypracovala PD na odvedenie dažďových a balastných vôd. Kraj  však neodsúhlasil 

pripravený postup. Envirofond v rámci výzvy môže poskytnúť aj fin. prostriedky na odvedenie dažďových 

a balastných vôd. Mala by byť vybudovaná stanica na oddelenie fekálií od dažďovej vody. 

P. Hodák – je potrebné urobiť dať  rúru, šachtu s mrežou.  

p. starostka – občania dali rôzne pripomienky, ale takto bez prípravy a preverenia  sa nedá jednať 

o probléme. 

p. Body – správca kanalizácie by mal dať posudok, dáva návrh, aby OZ tento problém riešil so správcom 

kanalizácie, nech sa vyjadrí správca kanalizácie k tomuto problému dlhodobého vytápania územia. 

Návrh na uznesenie: 

OZ doporučuje,  aby stavebná komisia prejednala problém odvodnenia dažďových vôd so záchytom 

na Hviezdoslavovej  ulici do miestneho potoka s fi. PROX T.E.C. 

Hlasovanie za:  Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  E.Kroščenová, J.Jendrál,  

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasovali: Z.Jendrál, M.Jendrál 
 

K bodu č. 15 

Názov bodu: Záver 

Starostka poďakovala prítomným za účasť, ukončila zasadnutie OZ. 

 

Zapísovateľka: E.Lučivjanská 

Overovatelia zápisnice:  M.Jendrál, J.Jendrál 

 

                                                                                                                         PaedDr. Jana Skokanová 

                                                                                                                         starostka obce 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


